
 

Protokół Nr XVI / 07 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 28 grudnia 2007r. 
 

XVI Sesja Rady Powiatu odbyła się 28 grudnia 2007r. w sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek 1 (ogłoszenie o sesji stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu). 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1200, a zakończyły ok. godz. 1400. Obrady otworzył i 

prowadził Przewodniczący Rady Powiatu p. Marcin Lesiński.  

Przewodniczący przywitał wszystkich radnych, Starostę p. Stanisława Czajkę, Wicestarostę p. 

Jana Rochewicza oraz pozostałych Członków Zarządu, Skarbnika Powiatu p. Halinę 

Bartkowską, radcę prawnego p. Izabelę Jacyno, kierowników jednostek powiatowych oraz 

naczelników wydziałów starostwa powiatowego, a także zaproszonych gości (lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2).  

Ad. 2 

 Stwierdzenie quorum. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i 

podejmować prawomocne uchwały (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3). 

Nieobecna była radna Jolanta Szulc. Spóźnił się radny Jan Czapliński.  

Ad. 3    

Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodniczący zaproponował kandydaturę radnego Zbigniewa Buzanowskiego. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za jej przyjęciem. W głosowaniu wzięło udział 

14 radnych. Za głosowało 13 radnych. Kandydat wstrzymał się od głosu. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad (załącznik nr 4), a następnie 

wniosek Zarządu o jego rozszerzenie (załącznik nr 5). 

Przewodniczący zapytał czy radni mają uwagi, pytania do porządku lub wniosku Zarządu. 

Uwag i pytań nie było. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem wniosku Zarządu.   
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Głosowało 14 radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad.   

Głosowało 14 radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XV Sesji Rady Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że Sekretarzem obrad poprzedniej sesji był radny Marek 

Arentowicz. Przewodniczący poprosił radnego o zabranie głosu. 

Radny Arentowicz poinformował, że zapoznał się z protokołem; jego treść jest zgodna z 

przebiegiem obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu. W głosowaniu 

wzięło udział 14 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Na salę obrad wszedł Sekretarz Powiatu p. Roman Sosnowski. 

Ad. 6 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie wniosków, interpelacji lub zapytań.  

Radna Katarzyna Trzaskalska powiedziała, że na sesję skierowano wiele uchwał dotyczących 

wynajmu lokali w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. Radna zapytała czy jakiś podmiot, z 

tych które do tej pory korzystały z pomieszczeń, zrezygnował z najmu. 

Starosta odpowiedział, że według jego informacji tylko poseł Żelichowski nie złożył wniosku 

o kontynuację najmu. Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem kontaktowała się 

telefonicznie z szefem biura poselskiego i uzyskała informację, że biuro nie jest 

zainteresowane dalszym wynajmem pomieszczeń. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze wnioski, zapytania. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w budżecie 

powiatu na 2007r. 

Pani Skarbnik poinformowała, że ostatnie zmiany w budżecie dotyczą zwiększeń i zmniejszeń 

planu dochodów i wydatków powiatu, ostatecznych zmian w budżetach jednostek 

powiatowych. Zarówno po stronie dochodów jak i wydatków budżet zmniejsza się o kwotę 

254.935 zł. Najważniejsze zmiany w budżecie dotyczą budowy Zespołu Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku – zadanie to będzie realizowane w następnych latach. Ponadto, zmniejsza się 

wysokość poręczeń dla SP ZOZ i „Szpitala powiatowego” – podmioty dokonują 

systematycznej spłaty zaciągniętych kredytów.  
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Przewodniczący zapytał czy są pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XVI/110/07 (załącznik nr 6) podjęto 

jednogłośnie. 

Ad. 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań 

powiatu, realizowanych ze środków PFRON w roku 2007. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/111/07 (załącznik nr 7) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii na temat projektu uchwały Rady 

Gminy Kurzętnik w sprawie przekształcenia Gminnego Samodzielnego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Kurzętniku. 

W związku z tym, że przed sesją nie było wspólnego posiedzenia komisji, radny Tomasz 

Szczepański wnioskował, aby p. Starosta omówił krótko wszystkie uchwały. 

Starosta poinformował, że Rada Gminy Kurzętniku wnioskuje o pozytywne zaopiniowanie 

propozycji przekształcenia ośrodka zdrowia. Zaproponował, aby przychylić się do wniosku. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/112/07 (załącznik nr 8) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 10 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zadania „Termomodernizacja 

budynków Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim”. 

Radny Ryszard Figurski zapytał jakie prace zamierza się wykonać w 2008r. Z projektu 

budżetu na 2008r. wynika, że na termomodernizację zaplanowana jest niewielka kwota. Na 

jednym z posiedzeń była mowa o tym, że na 150-lecie LO przeznaczona będzie kwota 150 

tys. zł. Radny powiedział, że interesuje go nie tylko obiecane od p. Starosty 150 tys. zł., ale 

podanie szczegółów remontu elewacji szkoły. Wygląd szkoły powinien być okazały na miarę 

jubileuszu, żeby nie wstydzić się przed gośćmi, którzy przyjadą na uroczystości.  

Starosta powiedział, że istotnie wypowiedział swoje zdanie na temat wysokości wsparcia 

finansowego, ale nie na zasadzie, że „starosta obiecał”, bo to Zarząd, Rada o tym zdecyduje. 

Starosta zwrócił uwagę, że do tej pory powiat wsparł już szkołę w zakresie przystąpienia do 
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termomodernizacji – chodzi o wymianę pieca, opracowanie dokumentacji na 

termomodenizację, wymianę okien. Na razie jeszcze nie wiadomo czy w szkole będzie 

wymieniony węzeł ciepłowniczy czy zrobiona będzie druga mała kotłownia. Dyrektor szkoły 

ma sprawę kotłowni rozwiązać, być może na zasadzie umów leasingowych. Z kolei 

termomodernizację będzie realizował powiat. Starosta wyraził nadzieję, że uda się zrobić 

termomodernizację budynku głównego – części nowej i starej, włącznie z nową izolacją na 

hali gimnastycznej, dobudową portierni, wymianą okien, dociepleniem dwóch ścian, naprawą 

dachu, orynnowania, wykonaniem elewacji. Z kosztorysu wynika, że wartość tych robót 

wyniesie ok. 500 tys. zł. Starosta będzie proponował Radzie, aby taką kwotę powiat 

przeznaczył na inwestycję. Dodał, że będzie robił wszystko, aby wykonana została jeszcze 

elewacja zewnętrzna kuchni, poprawiona elewacja internatu.  

Radny Figurski zwrócił uwagę, że zwykle części oficjalne imprez odbywają się na boisku 

szkolnym, a elewacja od tej strony wygląda fatalnie.  

Starosta powiedział, że na pewno szkoła musi być przygotowana godnie do jubileuszu. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jeszcze pytania. Pytań nie było. 

Przewodniczący przystąpił do odczytywania projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę nr XVI/113/07 (załącznik nr 9) podjęto 

jednogłośnie. 

Starosta opuścił salę narad. Z sali obrad wyszedł również radny Wacław Jabłoński. 

Ad. 11 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Domu 

Dziecka  w Pacółtowie. 

Dyrektor Domu Dziecka w Pacółtowie p. Małgorzata Chechłowska poinformowała, że 

przeanalizowano obecną sytuację w jednostce. Zgodnie z wytycznymi pracowników 

Wydziału Polityki Społecznej Urzędu Wojewódzkiego należało opracować program 

naprawczy na 3 kolejne lata. Na razie placówka otrzyma tymczasowe zezwolenie na 

prowadzenie działalności opiekuńczo – wychowawczej. Zgodnie z programem należy 

uzupełnić kadrę o 3 etaty. Do tej pory placówka posiłkowała się pracownikami skierowanymi 

przez PUP.  

Na salę obrad wszedł radny Jabłoński. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę 

nr XVI/114/07 (załącznik nr 10) podjęto jednogłośnie.    
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Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Powiatowemu Inspektoratowi Nadzoru Budowlanego w Nowym Mieście Lubawskim 

przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Z sali obrad wyszedł radny Zbigniew Buzanowski. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwałę 

nr XVI/115/07 (załącznik nr 11) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 13 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 

Grunwaldzkiej 3. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. Uchwałę 

nr XVI/116/07 (załącznik nr 12) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 14 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem pomieszczenia 

gospodarczego Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. 

Radny Ząbkiewicz zapytał jaka jest cena za jeden m2. 

P. Skarbnik poinformowała, że 12 zł. plus VAT. 

Radny Ząbkiewicz zapytał czy wszystkie podmioty obowiązuje ta sama stawka. 

P. Skarbnik odpowiedziała, że tak. 

Kierownik Referatu Gospodarki Mieniem p. Mariola Ławicka sprecyzowała, że stawka za 

najem pomieszczeń gospodarczych wynosi 3 zł. plus VAT. 

Na salę obrad wszedł radny Zbigniew Buzanowski. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę 

nr XVI/117/07 (załącznik nr 13) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego 

Polskiemu Związkowi Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Nowym Mieście Lubawskim 

przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 
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Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę 

nr XVI/118/07 (załącznik nr 14) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 16 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Gminnemu Samodzielnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (poradnia 

rehabilitacyjna). 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwałę 

nr XVI/119/07 (załącznik nr 15) podjęto jednogłośnie.    

Przewodniczący zaproponował 10 minut przerwy w obradach. Propozycję przyjęto. 

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

Po przerwie w posiedzeniu uczestniczył radny Czapliński. 

Ad. 17 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Gminnemu Samodzielnemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kurzętniku (gabinet 

ginekologiczny). 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/120/07 (załącznik nr 16) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 18 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych 

Gabinetowi Fizjoterapii „REH-MED” Andrzej Milewski w Nowym Mieście Lubawskim 

przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/121/07 (załącznik nr 17) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 19 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych Pani 

Jadwidze Kaeber w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/122/07 (załącznik nr 18) podjęto jednogłośnie.    
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Ad. 20 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Henryce Rożentalskiej – Prywatna Praktyka Stomatologiczno- Ortodontyczna. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/123/07 (załącznik nr 19) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 21 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Pani 

Marzenie Górnej i Pani Urszuli Moeller. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/124/07 (załącznik nr 20) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 22 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych NZOZ 

Ośrodek Terapii Uzależnienia od Alkoholu i Współuzależnienia w Działdowie. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/125/07 (załącznik nr 21) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 23 

 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych NZOZ 

„Centrum Stomatologii”. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały. Pytań nie było. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/126/07 (załącznik nr 22) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 23a 

Zgodnie z rozszerzeniem porządku obrad kolejnym punktem porządku obrad 

jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

od Gminy Kurzętnik 

Wicestarosta poinformował, że Rada Gminy przekazuje nieruchomość o pow. 14,56 ha. pod 

przyszłą wspólną inwestycję. Pod planowaną zabudowę trwałą jest to wielkość wystarczająca. 

Jest jeszcze działka nr 275, która na razie jest prywatna. Urząd Gminy będzie się starał ją 

przejąć, ale jest to kwestia przyszłości. 

Radny Figurski zapytał czy obecna nieruchomość wystarczy również na boisko szkolne. 
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Wicestarosta odpowiedział, że tak. Przejęcie prywatnej działki jest potrzebne na ewentualną 

budowę basenu. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Uchwałę 

nr XVI/127/07 (załącznik nr 23) podjęto jednogłośnie.    

Ad. 24 

 Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
Odpowiedzi na wnioski udzielono na bieżąco. 

Ad. 25 

 Sprawy różne. 

Przewodniczący złożył radnym noworoczne życzenia. 

Ad. 26 

Zakończenie obrad XVI Sesji Rady Powiatu. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący zamknął obrady XVI Sesji Rady 

Powiatu. 

 

 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Powiatu 

 Anna Andrzejczak              Marcin Lesiński 

 

      

 


